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Skvělý večer českých týmů
...střelkyní utkání, v hostujícím dresu jí vyrovnala Stankovič. Do dvouciferných čísel se v dresu Pražanek dostala ještě Španělka Maite Cazorla a Veronika
Voráčková s 11 body. Poslední euroligové utkání v tomto kalendářním roce sehrají hráčky USK proti maďarskému Györu. 
Natália Hejková (trenérka...
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Házená

Česko má nejlepší střelkyni mistrovství světa
...na mistrovství světa, které pořádalo Dánsko, Norsko a Švédsko, se vešla i česká křídelnice Veronika Malá se 46 góly a teprve 21letá spojka Charlotte
Cholevová, která zaznamenala 41 branek. ...
sport.cz | 17.12.2023 | rubrika: Házená, ostatní sporty | autor: Matěj Vybíral | URL

Judo

Krpálek se po roční odmlce vrátil na trůn pro Judistu roku
Lukáš Krpálek se vrátil na trůn pro Judistu roku, který vloni poprvé po 14 letech přepustil konkurenci. Dnes v Brně už byl třiatřicetiletý dvojnásobný olympijský
šampion opět vyhlášen vítězem ankety a stal se nástupcem Adama Kopeckého. Ocenění si vysloužil především za zisk stříbra na květnovém...
sport.iDNES.cz | 17.12.2023 | rubrika: Ostatní sporty | autor: ČTK, iDNES.cz | URL

Krasobruslení

TURNOV OBSTÁL JAKO POŘADATEL PRESTIŽNÍ MEZINÁRODNÍ AKCE
...v krasobruslení na Four Nationals, společném šampionátu Česka, Slovenska, Polska a Maďarska. Kromě toho se také Barbora Vránková, Kateřina a Daniel
Mrázkovi, Barbora Kucianová s Martinem Bidařem a Georgii Reshtenko přidali k Natálii a Filipovi Taschlerovým a budou Česko reprezentovat na
mistrovství...
turnovskovakci.cz | 18.12.2023 | autor: Pavel Charousek | URL

Plavání

Na zimním mistrovství ČR padaly rekordy. Nejvíce titulů získal Gemov
...nebylo ani letošní zimní mistrovství České republiky, kde se přepisovaly hned tři individuální české rekordy. O ty se postupně zasloužili Barbora Seemanová,
Jakub Bursa a Barbora Janíčková. Nejvíce zlatých medailí, celkem čtyři, si vyplaval Ondřej Gemov.

Jednou z hlavních hvězd v...
tn.cz | 18.12.2023 | rubrika: Sport | autor: Aleš Skok | URL

Lukostřelba

Horáčková po roce znovu ovládla Berlin Open Michelle Kroppenovou z Německa
Horáčková po roce znovu ovládla Berlin Open. Sice jsem byla na facku, ale z obhajoby mám obrovskou radost, říká. Úřadující mistryně světa v lukostřelbě
Marie Horáčková znovu po roce vyhrála Berlin Open. “Minulý rok jsem se tady odrazila až k mistrovství světa. Evidentně nade mnou někdo v Berlíně...
cysnews.cz | 12.12.2023 | autor: Eliška Mrázová | URL
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Skvělý večer českých týmů
cbf.cz | 13.12.2023 | autor: Autor: | URL

Skvělý večer prožily české ženské basketbalové týmy v evropských pohárech. Výhru slaví jak v Eurolize ZVVZ USK Praha, tak i v EuroCupu oba brněnské týmy
KP TANY a Žabiny. Na Final8 Československého poháru postupují podle očekávání Levhartice Chomutov a Sokol Hradec Králové.

Velkou odvetu za jedinou dosavadní porážku v Eurolize si přichystaly basketbalistky ZVVZ USK Praha proti polským Polkowicím. Díky silnému závěru ovládly
domácí utkání 72:56 a sedmou výhrou za sebou si upevnily první místo ve skupině B. 
Svěřenkyně trenérky Natálie Hejkové přitom měly slabý vstup do zápasu a od začátku prohrávaly, až 12:19 díky třem slepeným trojkám soupeřek. V tu chvíli
Pražanky potřebovaly oddechový čas. Důležitou roli ale sehrála nakonec nejlepší střelkyně USK Němka Nyara Sabally, která předvedla individuální šňůru 7:0 a
dostala svůj tým poprvé do vedení. O přestávce ale nejtěsnější vedení držely hostující hráčky. Klíčová k zápasu pak byla třetí čtvrtina, ve které Pražanky
kralovaly poměrem 22:7 a do poslední části si přenesly třináctibodový náskok, o který už nepřišly. Polkowice se dokázaly přiblížit už jen jednou na rozdíl devíti
bodů, ale USK odpovědělo trojkou a závěr si pohlídalo. 
Sabally byla se 14 body nejlepší střelkyní utkání, v hostujícím dresu jí vyrovnala Stankovič. Do dvouciferných čísel se v dresu Pražanek dostala ještě Španělka
Maite Cazorla a Veronika Voráčková s 11 body. Poslední euroligové utkání v tomto kalendářním roce sehrají hráčky USK proti maďarskému Györu. 
Natália Hejková (trenérka ZVVZ USK Praha): „Nejdůležitější je, že jsme soupeři vrátili předchozí porážku. Už se trochu opakuje scénář, že je první poločas z naší
strany moc profesorský. Chybí tam nasazení a entusiasmus. Ve druhém poločase to bylo od nás něco úplně jiného. Bylo to blbé, protože jsem nemohla křičet. A
chtělo se mi strašně. Vždycky, když jsem ale zakřičela, začala jsem kašlat. Dnes jsem i trochu zvýšila hlas. Moc mi to ale nešlo a bylo to spíše prostřednictvím
asistentů. Trochu jsem zakřičela já a oni pokračovali. Kolorit je i to, že když se člověk podívá na střeleckou tabuli, tak vidí, že každá hráčka přinesla nějaké body.
To je krása našeho týmu. Není to jen o jedné nebo dvou hráčkách, ale o celém týmu. Musíme však vidět i to, že nehrály jejich dvě Američanky. To pro nás
možná bylo zlé. Kdyby soupeřky nastoupily v plné síle, možná bychom do toho šly mentálně jinak.“ 
Skvělý výkon si v prvním kole play off EuroCupu připsaly oba brněnské týmy. KP TANY slaví důležitou výhru nad francouzským Montpellier 71:63 a má tak šanci
v odvetě, stejně jako Žabiny, které si doma poradily s tureckým Besiktasem 73:63. 
KP TANY prohrálo v EuroCupu třináct utkání v řadě s francouzským soupeřem, ale Brňanky začaly nebojácně a od stavu 5:2 pro BLMA už ani jednou
neprohrávalo. Srovnáno bylo ještě dvakrát v první čtvrtině, kdy byl stav 7:7 a následně i 16:16, ale jinak hrály Brňanky skvěle a soupeřky do ničeho nepouštěly.
Větší agresivita plynula v mírný náskok, ale také větší počet faulů, například Anežka Kopecká v poločase bojoval s třemi chybami, utkání ale nakonec dohrála. V
defenzivní bitvě Brňankám pomohlo deset trefených trojek a lepší úspěšnost za dva body. Skvělá byla ze strany KP TANY zejména třetí čtvrtina se šesti úspěchy
zpoza oblouku, které vyšponovaly náskok až na osmnáct bodů. Ten se v závěru tenčil, ale nervózní francouzský tým už ohrozit výhru nedokázal, navíc duel
uzavřela trojkou Karolína Šotolová, a i před zraky MMA bojovníka Jirky Denisy Procházky mohly vypuknout velké oslavy. 
Právě Šotolová byla nejlepší střelkyní vítězek se 14 body, třináct přidala Kopecká a Kucowski po návratu do týmu dodala 11 bodů s 12 doskoky. Nevadila tak ani
absence Dominici Hynkové. 
Jakub Gazda (asistent trenérky KP TANY): „Máme plán hry, který v defenzivě vychází. Od začátku nám to dnes šlo, během utkání jsme ho nemuseli měnit.
Francouzské kluby k nám občas cestují s podceněním našeho týmu. Jejich reakce může v tomto směru být v odvetě o dost jiná. Nicméně i když přepnou na vyšší
stupeň, budeme na to nachystaní. Do Francie se těšíme, ale my se těšíme na každý zápas, je to přece takové basketbalové dobrodružství.“ 
Michaela Vondráčková (křídlo KP TANY): „Je to skvělý pocit porazit francouzský klub. Jsem šťastná a pyšná na náš tým, co dokázal. Byly jsme připravené, hrály
jsme s chutí a vírou, že to můžeme dokázat. Kvalita byla na straně soupeře, my jsme zase ukázaly bojovnost.“ 
Šanci na elitní šestnáctku EuroCupu drží stále i Žabiny, které měly pořádně tvrdý oříšek v podobě tureckého Besiktase. Brňanky doma ani jednou neprohrávaly a
soupeře tlačily celoplošnou obranou, což jim vyneslo ve druhé čtvrtině poprvé uskočení do dvouciferného náskoku. Hostující Am,eričanka Dana Evans předváděla
skvělý výkon, ale sama na všechno nestačila a i když její vzepětí přiblížilo Besiktas na přelomu třetí a čtvrté čtvrtiny na rozdíl pouhých tří bodů, dokázaly Žabiny
znovu zapnout a skvělou bojovností a defenzivou v poslední čtvrtině udržely soupeřky na pouhých sedmi bodech a do Turecka si příští týden povezou náskok
deseti bodů i díky závěrečné trojce Američanky Elissy Cunane. 
Ta svůj výkon vyšperkovala na 19 bodů, sedm doskoků a pět asistencí, na dvanácti bodech zakončily duel Nikolina Knežević a Eliška Hamzová. Evans byla
nejlepší střelkyní s 28 body, ale na výhru to nestačilo. 
Michal Martišek (asistent trenéra Žabiny Brno): „Zvládli jsme ustát kritické momenty, kdy jsme se dostali do problémů s fauly. V poslední čtvrtině jsme limitovali
ztráty. A momenty, kdy se soupeř dotáhl na čtyři body, jsme dokázali udržet a zvítězit. Bylo to extrémně náročné utkání od první minuty a jsem strašně rád, že
jsme ho vyhráli s relativně slušným výsledkem plus deset bodů. Bavili jsme se s Viktorem (Prušou), že to byl pro nás fyzicky možná jeden z nejtěžších zápasů,
které jsme kdy viděli. Ve čtvrtek se v Istanbulu ale jdeme poprat o postup.“ 
KP TANY čeká odveta ve Francii ve středu 20. prosince ve 20 hodin, Žabiny se v Istanbulu utkají o den později od 19 hodin. 
Prvními účastníky Final 8 Československého poháru jsou hráčky Levhartic Chomutov a Sokola Hradce Králové. Levhartice si poradily se Slovankou jasně 85:60,
když zářila tradičně Američanka Wynn-Pollard s 21 body a 11 doskoky, čtrnáct bodů přidala Eliška Brejchová. Slovance nestačilo osmnáct bodů Viry Hrymaliuk.
Jasnou výhru si připsal i Hradec, doma zdolal Ostravu 79:61, když se na devatenácti bodech shodly Kateřina Zeithammerová a Charlotte Velichová. Ilina Selcova
byla nejlepší střelkyní Ostravy se 13 body. Další postupující na turnaj, který se uskuteční na konci ledna za účasti čtyř nejlepších českých celků a čtyř nejlepších
slovenských, se dozvíme na začátku ledna. 

Házená

Česko má nejlepší střelkyni mistrovství světa
sport.cz | 17.12.2023 | rubrika: Házená, ostatní sporty | autor: Matěj Vybíral | URL

České házenkářky na právě skončeném mistrovství světa nezapsaly jen týmový úspěch v podobě osmého místa, kterým vyrovnaly své maximum z roku 2017.
Ale z turnaje si odvážejí i individuální ocenění. Poprvé v historii svítí u nejlepší střelkyně světového šampionátu česká vlaječka zásluhou Markéty Jeřábkové, která
nasázela 63 gólů za devět zápasů, v průměru tedy sedm branek na utkání.

Sedmadvacetiletá spojka byla oporou v každém duelu. Z palubovky slezla jen zřídka a zářila povedenou střelbou z dálky s úspěšností přes 57 procent.
„Předváděla úžasné výkony. Vždycky bojuje naplno. Česká házená by měla být hrdá, že vyprodukovala jednu z nejlepších hráček světa,“ chválil norský kouč
národního týmu Bent Dahl. 
Na dvojnásobné šampionce Ligy mistryň však často ležela až přílišná odpovědnost. „V reprezentaci je trochu osamocená, nemá takovou oporu jako v klubu,“
podotkl trenér. 
Na plzeňské rodačce už byla v závěru turnaje znát únava, přesto si vedení v tabulce střelkyň v klidu pohlídala. Druhá Henny Reistadová na ni ztratila jedenáct
branek. „Individuální ocenění je fajn, ale šampionát nevyhraje. Sama v týmovém sportu nic nezmůžu,“ říkala už během mistrovství Jeřábková. 
Její výkon je o to obdivuhodnější, že zatímco v klubu má na levé spojce více prostoru na hřišti, v reprezentaci nastupuje na střední spojce a musí více tvořit hru.
Připsala si navíc i 39 asistencí, což je druhé nejvyšší číslo na turnaji. „Vždycky to může být lepší,“ usmála se jen kanonýrka dánského Ikastu. 
Do top desítky střelkyň na mistrovství světa, které pořádalo Dánsko, Norsko a Švédsko, se vešla i česká křídelnice Veronika Malá se 46 góly a teprve 21letá
spojka Charlotte Cholevová, která zaznamenala 41 branek. 

Judo

Krpálek se po roční odmlce vrátil na trůn pro Judistu roku
sport.iDNES.cz | 17.12.2023 | rubrika: Ostatní sporty | autor: ČTK, iDNES.cz | URL

Lukáš Krpálek se vrátil na trůn pro Judistu roku, který vloni poprvé po 14 letech přepustil konkurenci. Dnes v Brně už byl třiatřicetiletý dvojnásobný olympijský
šampion opět vyhlášen vítězem ankety a stal se nástupcem Adama Kopeckého. Ocenění si vysloužil především za zisk stříbra na květnovém mistrovství světa v
Dauhá.

Krpálek letos získal pátou medaili z MS a první stříbrnou. Získal ji ve váze do 100 kg, do níž se pro letošní sezonu vrátil z nejtěžší kategorie, ale nakonec obě
třídy střídal. V obou vahách má po jednom světovém titulu (2014 a 2019) i olympijském vítězství (2016 a 2021) a ve stovce má ve sbírce ještě dva světové
bronzy (2011 a 2013). Letos na rozdíl od MS neuspěl na mistrovství Evropy, ale vyhrál Grand Prix v Záhřebu a Linci, třetí byl i v portugalské Almadě a také na
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prosincovém Grand Slamu v Tokiu.

Za Krpálkem se umístila Renata Zachová, jež letos bojovala ve váze do 63 kg na Grand Slamech v Abú Zabí a Ulánbátaru stejně jako na Masters v Budapešti o
bronz, ale pokaždé po porážce obsadila páté místo. Třetí v anketě skončil David Klammert (do 90 kg), jehož nejlepším letošním výsledkem byl bronz na Grand
Prix v Dušanbe. Juniorskou kategorii ovládl Petr Mladý.

ČTK

Krasobruslení

TURNOV OBSTÁL JAKO POŘADATEL PRESTIŽNÍ MEZINÁRODNÍ AKCE
turnovskovakci.cz | 18.12.2023 | autor: Pavel Charousek | URL

V pátek 15. a v sobotu 16. prosince se na turnovském zimním stadionu uskutečnilo mezinárodní mistrovství České republiky v krasobruslení.

Akce se zúčastnily reprezentační týmy juniorů i dospělých z Česka, Polska, Maďarska a Slovenska. Turnov se tak na dva dny stal hlavním krasobruslařským
městem v republice. 
Po oba dny tuto pro město výjimečnou akci v hledišti sledovalo větší množství diváků, soutěž tak měla příjemnou diváckou kulisu, ve které samozřejmě vynikala
podpora domácím závodníkům. Výjimečná akce to byla také pro Městskou sportovní Turnov. Jak přiblížil manažer Maškovy zahrady Tomáš Špinka, prestižnější
akce tu zatím nebyla ( ZDE 
„Pro nás to znamenalo mnoho věcí v přípravě, třeba ledovou plochu jsme museli zvednout o centimetr, aby byl led měkčí a při dopadu při otočkách pro
krasobruslaře příjemnější. Sundávali jsme asi 20 skel z mantinelů, pro rozhodčí jsme museli vytvořit provizorní vyvýšenou plochu na místě střídaček a zařídit
mnoho dalších větších i menších drobností. Samozřejmostí byl profesionální catering. Pomáhali jsme s ubytováním, kromě Turnova bydlela většina výprav na
zámku ve Svijanech,“ uvedl Tomáš Špinka. Jak dodal, z počátku byly obavy, že zimní stadion není vyhřívaný, na to si ale velmi rychle závodníci zvykli, naopak
kvitovali větší sepjetí s publikem a celkový servis ze strany místních pořadatelů. „Podstatná část rozhodčích a startujících do Turnova přiletěla přímo z Číny, kde
se konala celosvětová Grand Prix. Zdejší podmínky hodnotili jako v některých ohledech i lepší, což nás samozřejmě potěšilo,“ dodal Špinka. Největší vrásky na
čele mu za oba dny udělala Česká televize – především z pohledu technického zázemí. I to se ale nakonec zvládlo. Ve zpravodajství ČT se již objevily dva krátké
příspěvky, měl by se ještě v nejbližších dnech vysílat delší záznam. 
(TvA) 
ČESKO ZNÁ KRASOBRUSLAŘSKÉ MISTRY PRO TENTO ROK 
V Turnově se uprostřed prosince rozdělovaly republikové tituly v krasobruslení na Four Nationals, společném šampionátu Česka, Slovenska, Polska a Maďarska.
Kromě toho se také Barbora Vránková, Kateřina a Daniel Mrázkovi, Barbora Kucianová s Martinem Bidařem a Georgii Reshtenko přidali k Natálii a Filipovi
Taschlerovým a budou Česko reprezentovat na mistrovství Evropy. To proběhne od 8. do 14. ledna v litevském Kaunasu. 
Mezi ženami obhájila svůj loňský titul Barbora Vránková. „Můj loňský a letošní titul se nedá porovnávat. Byly to úplně odlišné situace, v něčem to bylo teď těžší.
Ale jasný úkol vždy je koncentrovat se na jednotlivé programy, v tom to bylo stejné,“ řekla po závodě. Druhá v rámci českého pořadí skončila Eliška Březinová,
třetí Michaela Vrašťáková. 
Mistry republiky v tancích na ledě se stali Kateřina a Daniel Mrázkovi, kteří svou jízdou dojali zaplněný turnovský stadion. „Byla jsem nervózní z jednoho
elementu, který jsme měnili, ale povedl se. Ale celkově jsem spokojená a chceme pracovat směrem k Evropě,“ řekla po jízdě Kateřina a bratr ji doplnil: „Ze
začátku sezony byl pro nás náročnější krátký tanec, protože klasická hudba, jakou máme na volnou, je pro nás jednodušší. Zajeli jsme solidní jízdu, a navíc před
plnou halou.“ 
Mezi muži si mistrovský titul vyjel Georgii Reshtenko. „Jsem s výsledkem spokojený, ale jak jsem po krátkém programu říkal, že na volnou jízdu už budu méně
nervózní, tak vůbec ne. Tlak jsme cítili asi všichni, jde o nominaci na mistrovství Evropy, “ dodal Reshtenko, který měl během jízdy nečekaný problém s
kostýmem, kdy se mu vykasala zadní část košile. 
Celkové výsledky a bodové zisky najdete zde: https://www.czechskating.org/files/calendar/3622/vysledky/index.htm 
(Zdroj: TZ MČR) 

Plavání

Na zimním mistrovství ČR padaly rekordy. Nejvíce titulů získal Gemov
tn.cz | 18.12.2023 | rubrika: Sport | autor: Aleš Skok | URL

V plzeňském bazénu na Slovanech padají takřka pokaždé české rekordy. A výjimkou nebylo ani letošní zimní mistrovství České republiky, kde se přepisovaly
hned tři individuální české rekordy. O ty se postupně zasloužili Barbora Seemanová, Jakub Bursa a Barbora Janíčková. Nejvíce zlatých medailí, celkem čtyři,
si vyplaval Ondřej Gemov.

Jednou z hlavních hvězd v Plzni byla Barbora Seemanová. Ta nejprve získala zlato na kraulové padesátce a na 100 metrů motýlek zaplavala už v semifinále
český rekord. Ten vylepšila o devět setin a jeho nová podoba je 56,86.

Další rekord zaplaval Jakub Bursa, který parádní výkon předvedl v polohovém závodě na 400 metrů. Bursa, který chyběl na mistrovství Evropy v Otopeni,
zaplaval čas 4:07,38 a maximum vylepšil o 1,4 sekundy. Rekord zaplavala také Barbora Janíčková, která v krásném souboji porazila Kristýnu Horskou.

Nejbohatší sbírku zlatých medailí si pověsil na krk Ondřej Gemov. Plzeňský rodák vyhrál celkem čtyři závody. Ovládl postupně kraulařskou dvoustovku,
čtyřstovku a osmistovku. Zlato vyhrál i v závodě na 20 metrů motýlkem.

MISTŘI ČR V KRÁTKÉM BAZÉNU 2023

50 m v. způsob Gracík – Seemanová 100 m v. způsob Krischke – Janíčková200 m v. způsob Gemov – Matošková400 m v. způsob Gemov – Benešová800 m v.
způsob Gemov – Benešová1500 m v. způsob Chocholatý – Pavlacká

50 m prsa Zábojník – Weber 100 m prsa Zábojník – Horská 200 m prsa Zábojník – Horská

50 m motýlek Gracík/Šefl – Nabojčenko 100 m motýlek Šefl – Vavřinová200 m motýlek Gemov – Vavřinová

50 m znak Čejka – Kubová 100 m znak Knedla – Janíčková 200 m znak Čejka – Hloušková

100 m polohový závod Čejka – Janíčková 200 m polohový závod Bursa – Horská 400 m polohový závod Bursa – Zápotocká

4x50 m pol. závod Kometa Brno – Ústecká akademie plaveckých sportů4x50 m volný způsob SCPA Pardubice – Motorlet Praha4x50 m pol. závod mix SCPA
Pardubice4x50 m volný způsob mix KPS Ostrava
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Lukostřelba

Horáčková po roce znovu ovládla Berlin Open Michelle Kroppenovou z Německa
cysnews.cz | 12.12.2023 | autor: Eliška Mrázová | URL

Horáčková po roce znovu ovládla Berlin Open. Sice jsem byla na facku, ale z obhajoby mám obrovskou radost, říká.

Úřadující mistryně světa v lukostřelbě Marie Horáčková znovu po roce vyhrála Berlin Open. “Minulý rok jsem se tady odrazila až k mistrovství světa. Evidentně
nade mnou někdo v Berlíně drží ochranou ruku,” usmívá se spokojená česká reprezentantka. 
Přitom letos chtěla Horáčková v Berlíně hlavně ověřit, jestli jde příprava směrem k olympijským hrám v Paříži správným směrem. “Necítila jsem se úplně
nejlépe. Před měsícem v Lucembursku jsem byla o dost více odhodlaná a sebevědomá, ale Berlín má pro mě auru domácího závodu,” pokračuje Horáčková,
kterou přímo na místě podporovala i rodina. 
Hned v kvalifikaci Horáčková naznačila, že její obavy byly zbytečné. “Nastřílela jsem v základní části kvalifikace 584 bodů, což bylo jenom tři body za mým
osobním rekordem, který jsem v Berlíně nastřílela loni. Vím, že tam bylo ještě do budoucna spousta rezerv,” připomněla česká mistryně světa. 
Ve vyřazovací části zažila plzeňská rodačka nejtěžší souboj v semifinále proti Nizozemce Iloně Hollanderové. “To bylo nejvíce náročné. Stála za mnou ségra a
potom dala dalekohled tátovi a říkala, ať to jde sledovat on, protože na to neměla nervy,” usmívá se Horáčková. 
“Došly jsme se soupeřkou do rozstřelu a za stavu 5:5 rozhodoval poslední šíp. Z dálky i z blízka to vypadalo, že máme šíp na stejném místě, ale nakonec stálo
štěstí při mě, protože jsem o nějaký milimetr postoupila do zlatého finále,” popisuje pětadvacetiletá Češka. 
Ve finále narazila Horáčková na domácí Michelle Kroppenovou z Německa. “Znám se s ní od juniorských let. Byl to velice vyrovnaný souboj. Tak nějak jsem
nemohla chytit od začátku slinu a myslím si, že by mi spousta lidí řeklo, že jsem byla i trochu na facku,” směje se Horáčková. 
Velká česká naděje pro olympijské hry v Paříži ale zabrala a dokázala ve třetím setu srovnat. “V té chvíli jsem si věděla, že můžu vyhrát. Říkala jsem si, že když
dám dvakrát plný počet, což umím, tak vyhraju. A taky se tak stalo. Mám obrovskou radost, že si domů vezu dalšího berlínského medvídka (ocenění pro vítězku),
a že se mi povedlo obhájit. Jednou vyhrát je super, ale obhajoba je pro mě ještě cennější,” dodává Horáčková. 
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